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  PROTOKÓŁ Nr 11/2019 
wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 listopada 2019 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.45 

Prowadzący posiedzenie: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI Andrzej (Przewodniczący) 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- TKACZUK Lucyna 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK JERZY 

- PAC Jerzy 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

7. Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

8. Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – BARBARA CAR 

 

Uzgodniono, że posiedzeniu będzie przewodniczył radny WALENTY GAŁUSZEWSKI. 

Sprzeciwu nie zgłoszono.  

 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na 

dzień 28 listopada 2019 r.:     
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a) Projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na 2019 rok. 

b) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców gminy Bielsk Podlaski. 

c) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/79/2019 Rady Gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2019-2023. 

d) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz zwolnienia w 

części z opłaty za gospodarowanie komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

e) Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Bielsk 

Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2020 rok. 

f) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania  wody i odprowadzania 

ścieków oraz przekazania go do uzgodnienia organowi regulacyjnemu. 

g) Informacja n/t oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Bielsk 

Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy na koniec VII kadencji, na początek VIII kadencji oraz za 

2018 rok. 

2. Sprawy bieżące. 

  

Do pkt 1a)  
Wniosek dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok - stanowi 

Załącznik Nr 5  do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 1b)  
Wniosek dotyczący projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców gminy 

Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu.  

Uzasadnienie do wniosku przedstawiła BARBARA CAR – Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 1c)  
Wniosek dotyczący projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/79/2019 Rady Gminy 

Bielsk Podlaski z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2019-2023 stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu.   

W powyższym temacie głos zabrali: 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ 

Stwierdził, że program trzeba opracować, ponieważ jego istotą jest odnowienie zaniedbanych 

obszarów. Są wsie wymagające wsparcia, dotyczy to miejscowości wyludnionych, gdzie 

mieszkańcy nawet niechętnie wypełniają ankiety przekazywane przez Urząd Gminy. 

Oczekiwania mieszkańców (wnioski) są zapisywane w protokołach zebrań wiejskich. 
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W miejscowościach, gdzie mieszka prężnie działająca społeczność, rewitalizacja  „sama się 

robi”. Przybywa coraz więcej przyjezdnych, mieszkańcy oczekują zmian, czytają internet. 

 Zdarza się też, że osiedlającym się na wsi mieszkańcom przeszkadza asfaltowa droga, w 

przeciwieństwie do miejscowych, chcą aby została zachowana nawierzchnia brukowa.  

- Radny JERZY ONACIK  

Zapytał o formę konsultacji, czy będzie zorganizowane zebranie ogólne, czy w 

poszczególnych wsiach. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Poinformowała, że po sporządzeniu dokumentów i określeniu zasad, informacja w tej sprawie 

zostanie przekazana. Dodała, że po wyznaczeniu  terenu do objęcia rewitalizacją zostanie 

ustalone miejsce przeprowadzenia konsultacji, np. dla miejscowości położonych w pobliżu 

Augustowa, konsultacje mogą być przeprowadzone w świetlicy w Augustowie. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI 

Powiedział o roli sołtysów i radnych podczas wypełniania ankiet w sprawie LPR-u. Są to 

osoby zorientowane w temacie. Jeśli jest potrzeba przeprowadzenia konsultacji, to należy je 

zorganizować. 

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

Potwierdził, że radni, mieszkańcy gminy oraz urzędnicy wiedzą, co w gminie należy zrobić, a 

program rewitalizacji jest potrzebny, żeby pozyskać środki na realizację zadań.   

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Poinformowała, że podstawą programu rewitalizacji jest ustawa o samorządzie gminnym. 

Program nie może obejmować terenów większych niż 20% powierzchni gminy oraz 

zamieszkałych przez więcej niż 30% mieszkańców gminy.  Przygotowanie dokumentu, z 

uwagi na konieczność analizy parametrów zajmuje trochę czasu. Na razie nie ma jeszcze 

ogłoszonych naborów wniosków na dofinansowanie. Dodała, że zmieniły się realia dotyczące 

pozyskiwania dofinansowania (brak dopłaty 10% z budżetu państwa). Podkreśliła, że 

wypełniane ankiety będą pomocne do określenia, które wsie  potrzebują rewitalizacji. Pani 

Wójt dodała, że sama wypełniła ankiety w stosunku do wszystkich wsi na terenie gminy. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono.  

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy  dotyczący projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym - stanowi 

Załącznik Nr 8  do protokołu.  

 Uzasadnienie do  wniosku przedstawił Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK. 

Omówił zastrzeżenia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczące uchwały w 

tej sprawie podjętej przez Radę Gminy w dniu 30 października 2019 r. Przedstawił 

konstrukcję nowego projektu uchwały. Treść projektu uchwały została zaakceptowana. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy  dotyczący projektu uchwały w sprawie  przyjęcia rocznego programu 

współpracy Gminy Bielsk Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok.  

- stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu.  

Radni zostali poinformowani o wynikach konsultacji projektu programu (brak wniosków). 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy  dotyczący Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

dostarczania  wody i odprowadzania ścieków oraz przekazania go do uzgodnienia organowi 

regulacyjnemu - stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 1g)  
Informacja n/t oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Bielsk 

Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy na koniec VII kadencji, na początek VIII kadencji oraz za 2018 rok- 

stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu. Wszyscy zobowiązani złożyli  oświadczenia w 

wymaganym terminie. Podmioty zobowiązane do przeprowadzenia analizy przekazały 

stosowne informacje Radzie Gminy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących omówiono następujące sprawy: 

- Radny JERZY PAC  

Poruszył temat dot. utworzenia przejścia dla pieszych przy Szkole Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Łubinie Kościelnym. Zapytał o okoliczności powstania tego pomysłu. Zdaniem 

radnego inicjatywa jest nietrafiona, przejście jest niebezpieczne dla dzieci, ponieważ w tym 

miejscu kończy się chodnik. Jest to przejście „do nikąd”. Należy zrobić przy szkole parking. 

-  Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że zabiegała o to nowa Pani Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Łubinie Kościelnym. Jej działania są skierowane na zapewnienie w 

szkole bezpieczeństwa. Decyzja o utworzeniu w tym miejscu przejścia dla pieszych (w 

pobliżu  parkingu przy plebanii) była poprzedzona spotkaniami z policją, których 

współorganizatorem był Powiatowy Zarząd Dróg. Pani Wójt zwróciła uwagę radnemu na 

możliwość uczestniczenia w spotkaniach i przedyskutowania problemu. Jest też możliwość 

przedyskutowania tematu z Panią dyrektor, która zarządza szkołą i placem wokół szkoły. 

Dodała, że w pobliżu przejścia parkują samochody, którymi rodzice przywożą dzieci do 

szkoły. Jakiś czas temu do rodziców i nauczycieli skierowano prośbę o nieparkowanie w 

miejscu, gdzie zatrzymują się autobusy szkolne, w związku z potrzebą umożliwienia 

manewru dla autobusów. 

- Radny JERZY PAC powiedział, że nie był proszony na konsultacje w tej sprawie, więc 

czuje się niepotrzebny. Powiedział, że swoje uwagi zgłasza Pani Wójt jako gospodarzowi. 

Dodał, że Pani Dyrektor „wygoniła” samochody z parkingu będącego mieniem wiejskim. 

Efektem jest parkowanie samochodów wzdłuż ulicy, co spowodowało utworzenie jednego 

pasa drogi.  

- Radny ANA TOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  

Nawiązując do projektu budżetu gminy na 2020 rok przypomniał (w imieniu mieszkańców) o 

potrzebie remontu świetlicy wiejskiej w Nałogach i wcześniejszej deklaracji o przeznaczeniu 

na ten cel pieniędzy uzyskanych ze sprzedaży działki w Nałogach.  

Radny zgłosił również potrzebę wyposażenia w elektryczny grzejnik pomieszczenia, w 

którym powstała biblioteka społeczna. Pomieszczenie trzeba ogrzać przynajmniej na czas 

wypożyczania księgozbioru. 
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- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Potwierdziła potrzebę wyremontowania świetlicy w Nałogach. Powiedziała, że mimo, że 

zadanie nie zostało ujęte w projekcie budżetu gminy, będzie możliwość wprowadzenia 

zmiany w tym zakresie w styczniu 2020 roku. Pani Wójt podkreśliła duże zaangażowanie 

mieszkańców wsi Nałogi w realizację tego zadania.  Poinformowała o możliwości odebrania 

grzejnika na potrzeby ogrzania pomieszczeń „wypożyczalni” po zakończeniu posiedzenia 

komisji. 

- Radny JERZY PAC   

Stwierdził, że w projekcie budżetu gminy na 2020 rok brak jest zapisu o budowie chodnika w 

Łubinie Kościelnym, podczas gdy w innych miejscowościach takie inwestycje są 

realizowane, np. we wsi Krzywa. Zgłaszając ten problem podkreślił, że w Łubinie nie ma 

pobocza, więc poruszanie się drogą jest niebezpieczne. Zauważył przy tym, że była jednak 

możliwość wybudowania tzw. „deptaka Paców”. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Wyjaśniła, że jest to spowodowane faktem, iż jest to droga powiatowa, więc zadanie nie może 

być ujęte w budżecie gminy. Odnosząc się do tzw. „deptaku Paców”, wyjaśniła, że ten 

odcinek jest drogą gminną i został wykonany przy okazji realizacji inwestycji powiatowej. W 

sprawie budowy chodnika w Łubinie rozmowy są prowadzone od lat. Pani Wójt podkreśliła, 

że gmina dofinansowuje realizację każdej inwestycji powiatowej na terenie gminy, po 

uprzednim złożeniu przez powiat wniosku o dofinansowanie. Dopóki powiat nie ujmie 

zadania w swoim budżecie, nie będzie możliwości zabezpieczenia środków w budżecie gminy 

na dofinansowanie. Droga na całej swojej długości rzeczywiście jest w złym stanie 

technicznym. Była propozycja ze strony gminy, aby wspólnie wykonać projekt inwestycji w 

2020 roku. W Krzywej natomiast inwestycja mogła być ujęta do realizacji, ponieważ jest to 

droga gminna. 

- Radny JERZY PAC   

Stwierdził, że ktoś powinien ciągle przypominać się z tą sprawą w powiecie. Poinformował, 

że jako radny robi to co roku, ale jako radny nie ma wsparcia. Przypominając powiedzenie: 

„wszystkie dzieci są nasze”, zaapelował, żeby zadbać również o dzieci ze szkoły w Łubinie 

Kościelnym. Powiedział też, że jest gotowy zorganizować zebranie wiejskie, na którym 

mógłby wypunktować, co z obiecanych zadań nie zostało zrealizowane. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Powiedziała, że obie szkoły w gminie są zadbane. Co prawda w Łubinie nie ma boiska, ale 

jest już zapis dotyczący sporządzenia projektu. Z uwagi na bardzo wysoki oszacowany przez 

Panią Dyrektor koszt realizacji (2 mln zł), nie będzie możliwości budowy boiska bez środków 

zewnętrznych. 

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  

Stwierdził, że jego zdaniem można wybudować wielofunkcyjne boisko za mniejsze pieniądze 

– ok. 400 tys. zł. 

- Radny JERZY PAC   

Jest zawiedziony tym, że uczniowie z gminy dotąd nie korzystają z nowej hali sportowej w 

Bielsku Podlaskim, do budowy której przekazano dofinansowanie z budżetu gminy. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Odnosząc się do tej uwagi, przypomniała, że jakiś czas temu prosiła szkoły, aby zastanowić 

się, w jakiej formie chcieliby korzystać z tej bazy sportowej, wówczas można byłoby 

wystąpić do powiatu z konkretną propozycją. Zapowiedziała możliwość zorganizowania 

wyjazdu uczniów obu szkół do hali, aby mogli zobaczyć, jak ten obiekt wygląda. Można też 

ogłosić wśród uczniów konkurs  na pomysł z korzystania z sali.  

- Radny JERZY CHILKIEWICZ 
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Zapytał, dlaczego w projekcie budżetu przewidziano tylko 10 tys. zł na odcinek drogi od 

powiatowej do Plutycz ? Czy będzie robiona droga Chraboły – Strabla ? Przypomniał o 

potrzebie dopowietrzenia wiosną boiska w Pilikach. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Poinformowała, że został złożony wniosek o dofinansowanie zadania, jednak póki co gmina 

jest pod tzw. kreską. Trwa oczekiwanie na uwolnienie środków. Każda inwestycja zaczyna się 

od wykonania projektu (droga Chraboły-Strabla jest drogą powiatową). Podkreśliła 

zaangażowanie sołtysa i mieszkańców Plutycz w te inicjatywy. 

- Radna ALINA KORSZAK 

 W związku z zainteresowaniem turystów, w tym również z zagranicy, zgłosiła potrzebę 

zadbania o urozmaicenie terenów Góry Zamkowej i okolicznego terenu w Haćkach. Chodzi o 

wstawienie ławek, utworzenie tarasu widokowego, tablic informacyjnych o wykopaliskach. 

Zadeklarowała wkład mieszkańców Haciek w wykonanie np. wiaty. 

W tym kontekście radni dyskutowali o przebiegu drogi krajowej Nr 19 (czy nie będzie 

przebiegała przez „Górę Zamkową”).  

- Radny JERZY CHILKIEWICZ 

Nawiązując do remontu „19” – stki od Ryboł do Zabłudowa, zasugerował  wykonanie 

zjazdów z drogi do Haciek, do CPN-u, stwierdzając, że  nie wymaga to wielkich projektów.  

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

Przypomniał o swojej prośbie dotyczącej zwrócenia się do operatorów telefonii komórkowej 

w sprawie słabego zasięgu i braku internetu w części gminy. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Poinformowała, że stosowne pismo zostało przekazane. Odczytała treść prowadzonej 

korespondencji w tej sprawie. Wynika z niej, że stacje bazowe pracują prawidłowo, a na 

jakość usług wpływają inne niezależne czynniki. 

- Radny JERZY ONACIK 

Zwrócił uwagę na duży koszt remontu asfaltowej drogi Hołody-Ogrodniki, podczas gdy są 

wsie nie posiadające w ogóle asfaltu. Powiedział też o wykorzystywanej przez mieszkańców 

drodze z Woroniego w stronę Szastał, przez którą przejechać można na drogę krajową Nr 66. 

Z uwagi na zły stan techniczny tego skrótu, mieszkańcy muszą jechać przez Bielsk. 

- Radna LUCYNA TKACZUK 

Wyjaśniła, że droga Hołody-Ogrodniki jest jedynym dojazdem dla  mieszkańców. Z uwagi na 

bardzo zły stan nawierzchni asfaltowej należało przeprowadzić remont. Podkreśliła, że drogi 

należy remontować, jeśli jest już opracowany projekt, a nie wtedy, gdy w nawierzchni są już 

dziury. Powiedziała, że mieszkańcy Ogrodnik chcą mieć godny dojazd do wsi. Zwróciła 

uwagę, że radny, który piastuje funkcję już drugą kadencję, powinien wiedzieć, że inwestycji 

powiatowej nie można uwzględnić w budżecie gminy. 

- Radny JERZY PAC   

Zasugerował organizowanie odrębnych posiedzeń poszczególnych komisji łącznie z 

nagrywaniem ich przebiegu, żeby mieszkańcy widzieli jak pracują radni i dyskutują o 

sprawach z zakresu działania komisji. Wyjaśnił, że na sesjach rady gminy nie ma żadnych 

dyskusji, oprócz zgodnego głosowania nad projektami uchwał. Radny nie wykluczył też 

wspólnych posiedzeń komisji. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI 

Powiedział, że większość omawianych na posiedzeniach komisji spraw dotyczy wszystkich. 

Wspólne posiedzenia komisji ułatwiają dyskusję, bo można poznać opinie pozostałych 

radnych. Podkreślił, że wszystkie drogi są ważne, nie można więc mówić, że inne są 

niepotrzebne, bo takie podejście powoduje tylko kłótnie. W razie potrzeby komisje mogą 

również pracować na oddzielnych posiedzeniach.  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 
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Odnosząc się do prowadzonej dyskusji, wyjaśniła, że budżet gminy jest określony w pewnych 

ramach. Na terenie gminy jest wiele dróg stanowiących tzw. skróty. Mieszkańcy powinni 

mieć świadomość, że jeśli droga nie jest asfaltowa, wówczas skrótów takich nie należy 

stosować, lecz korzystać z dróg ogólnie dostępnych, dobrych. Na terenie gminy takie dojazdy 

mają wszystkie miejscowości, oprócz Stupnik (droga powiatowa). Potrzeby w gminie są duże, 

projekt budżetu przygotowuje wójt, który również odpowiada za jego realizację. Omówiła 

strukturę budżetu. Powiat ma swoje plany inwestycyjne i dokumentację, zadania powiatu nie 

mogą być ujęte w budżecie gminy.  Budżet gminy określa jedynie dotacje dla powiatu. 

Pani Wójt dodała, że muszą być zabezpieczone środki na modernizację oczyszczalni ścieków 

w Łubinie Kościelnym, którą należy zmodernizować, w przeciwnym razie gmina będzie 

płacić kary. Powiedziała też o funduszu  przebudowy dróg samorządowych i o staraniach 

gminy w zakresie pozyskania środków na drogi. Wymieniła kilka dróg wymagających 

remontu, m.in. Bielsk Podlaski-Dubiażyn, droga w Orzechowiczach, Knorydy-Gaj (potrzeba 

ułożenia nawierzchni po budowie wodociągu), zabieganie o budowę chodnika w Augustowie.  

Drogi dużo szybciej się niszczą, niż przed laty, bo są używane przez samochody również z 

dużym tonażem. 

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

Przypomniał, że kiedyś na remontowane drogi wylewano jedną warstwę asfaltu, dzięki temu 

więcej dróg powstało z asfaltową nawierzchnią. 

- Radny MIKOŁAJ CAR 

 Dodał, że wg nowej technologii tworzy się nawierzchnię z dwóch warstw asfaltu, wobec 

tego, mieszkańcy wsi, w których położona jest jedna warstwa, chcą dodatkowej nakładki. 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ 

Przypomniał, że na początku kadencji proponował spotkanie radnych, aby ustalić zamierzenia 

na najbliższą kadencję. Pani Wójt dodała, że propozycje miały być przygotowane na piśmie.  

- Radny JERZY PAC   

Potwierdził, że takie spotkanie jest potrzebne, zwłaszcza, że zadłużenie gminy jest duże (6 

mln zł), a ciągle są remontowane świetlice. Radny poddał w wątpliwość zamierzenia budowy 

świetlicy w Pietrzykowie. Zasugerował, aby mieszkańcom wytłumaczyć niezasadność tak 

kosztownej inwestycji (700 tys. zł) i namówić postawienie niekosztownego kontenera, 

takiego jak we wsi Woronie. Radny dodał, że jest jeszcze kilka wsi, gdzie nie ma nawet gdzie 

zorganizować zebrania wiejskiego, np. Brześcianka, Sierakowizna, Skrzypki Duże i Małe. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

Stwierdziła, że nigdy mieszkańcy wymienionych miejscowości nie zgłaszali takich 

wniosków. Są wdzięczni, że gmina dołożyła  z budżetu gminy środki na budowę drogi 

powiatowej Łubin Kościelny-Sierakowizna-Truski-Skrzypki-Bolesty. Poza tym w niektórych 

wsiach, np. Brześcianka, na zebrania przychodzi tak mało mieszkańców, ze nawet podczas 

wyborów sołtysa i rady sołeckiej nie ma wystarczającej liczby mieszkańców do powołania 

komisji skrutacyjnej. 

 Na zakończenie radni rozmawiali o szansach na przeprowadzenie przez gminę sieci 

gazu ziemnego. Pani Wójt zapewniła, że ankiety w tej sprawie, które wypełnili mieszkańcy 

zostaną przekazane spółce gazowniczej. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym o godz. 10.45  posiedzenie zostało 

zakończone. 

  

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     

Podpisy obecnych członków:  
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Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. KRUK Alina …………………………. 

 

4. MISIUK Albin ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. CHILKIEWICZ Jerzy ………………………… 

  

4. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna 

(Prowadząca posiedzenie) 

…………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TYMIŃSKI  A. Grzegorz                      

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. BAJENA Jerzy 

 

………………………… 

3. KORSZAK Alina 

 

………………………… 

4. ONACIK Jerzy 

 

………………………… 

5. PAC Jerzy 

 

……………………….. 

 


